

**Office of Pilgrims Affairs (OPAP),
Consulate General of Pakistan, Jeddah
Invitation to Submit Expressions of Interest / Bids**

Office of Pilgrims Affairs Pakistan (OPAP), Jeddah intends to hire different services including accommodation, food & transport mainly for hujjaj arriving from Pakistan under the government scheme for Hajj 2020 / 1441H, therefore it invites Expressions of Interest (Eoi) / Bids in line with regulations issued by the Kingdom of Saudi Arabia for Hajj 1441H:-

- a. from Building Owners who are interested in renting out their buildings at Makkah Al Mukarramah for accommodation of Pakistani Pilgrims during Hajj season 2020/1441H.
 - b. from the Building Owners / their Authorized Attorneys / Registered Accommodation Groups, who have valid 'Tasreehs' and are interested in renting out their buildings at Madinah-al-Munawarah for Pakistani hujjaj during Hajj Season-2020/1441H. The accommodation provider must be registered with Ministry of Hajj, KSA, Moassassah Adillah Madinah-al-Munawarah and other relevant authorities as required under the rules.
 - c. from companies duly experienced, authorized, and registered in Kingdom of Saudi Arabia and with relevant Saudi agencies (in their specific fields) which meet all requirements for the following:-
 - Catering services (supply of food) at residences of hujjaj in Makkah and Medina from companies registered with the Saudi Ministry of Hajj and other relevant authorities.
 - Inter-city and Salawat transportation services for hujjaj as well as OPAP officials on duty. For this service, only Naqaba-tus-Sayyarat member transport companies are eligible to apply directly.
2. Only Saudi nationals being owners or legally authorized Saudi representatives are authorized to visit/submit EOIs/applications which are complete in all respects to OPAP, Jeddah.
 3. All applicants must apply directly to the OPAP. Agents or Suppliers are not eligible.
 4. All EOIs/Bids (except that from the building owners) must reach OPAP, Consulate General of Pakistan, P. O. Box 182 Jeddah 21411 till 1100hrs, **19th December 2019**. The bids will be opened at 1130hrs on 19-12-2019 in the presence of bidders or their representatives who may choose to be present.

For detailed terms and conditions, please visit www.hajjinfo.org or contact OPAP, Jeddah.

Tel:012-6670980 E-mail: dghajjeddah@gmail.com.



مكتب شؤون الحجاج القنصلية العامة لباكستان ، جدة



دعوة لتقديم طلبات إبداء الرغبة/ عطاءات

يعتزم مكتب شؤون حجاج باكستان، جدة، استئجار خدمات مختلفة بما في ذلك بصفة رئيسية الإسكان والإطعام والنقل للحجاج القادمين من باكستان بموجب خطة الحكومة للحج ١٤٤١/٢٠٢٠ هـ. لذلك نقدم لكم الدعوة لتقديم طلبات إبداء الرغبة/ عطاءات تمشياً مع اللوائح الصادرة عن المملكة العربية السعودية لحج ١٤٤١ هـ: -
أ. من أصحاب المباني الراغبين في استئجار مبانيهم في مكة المكرمة لإقامة الحجاج الباكستانيين خلال موسم الحج ١٤٤١/٢٠٢٠ هـ.

ب. من مالكي المباني / وكلائهم المعتمدين / المجموعات السكنية المسجلة، الذين لديهم تصريح ساري ومهتمون بتأجير مبانيهم في المدينة المنورة لإسكان الحجاج الباكستانيين خلال موسم الحج ١٤٤١/٢٠٢٠ هـ. يجب أن يكون مزود السكن مسجلاً لدى وزارة الحج، المملكة العربية السعودية، والمؤسسة الأهلية للأدلاء بالمدينة المنورة، والسلطات الأخرى ذات الصلة وفقاً لما تقتضيه اللوائح.

ج. من الشركات ذات الخبرة والمصرح لها والمسجلة في المملكة العربية السعودية والوكالات السعودية ذات الصلة (في مجالاتها المحددة) التي تلي جميع المتطلبات ما يلي:

• خدمات تزويد الطعام (توريد الطعام) لمسكن الحجاج في مكة المكرمة والمدينة المنورة من الشركات المسجلة لدى وزارة الحج السعودية وغيرها من الجهات ذات الصلة.

• خدمات النقل بين المدن ولأداء الصلوات للحجاج وكذلك مسئولية مكتب شؤون الحجاج العاملين في هذه الخدمة. شركات النقل الأعضاء في نقابة السيارات فقط هي المؤهلة لتقديم مباشرة.

٢. الملاك السعوديين أو الوكلاء السعوديين المفوضين قانونياً، فقط هم المخولون بزيارة مكتب شؤون حجاج باكستان في جدة وتقديم الطلبات المستكملة من جميع النواحي.

٣. يجب على جميع المتقدمين تقديم طلباتهم مباشرة إلى مكتب شؤون حجاج باكستان. الوكلاء أو الموردون يمتنعون..

٤. يجب أن تصل جميع طلبات إبداء الرغبة/ العطاءات (باستثناء تلك الخاصة بأصحاب المباني) إلى مكتب شؤون حجاج باكستان بالقنصلية العامة لباكستان، ص.ب. ١٨٢ جدة ٢١٤١١ حتى الساعة ١١:٠٠، ١٩ ديسمبر ٢٠١٩.

سيتم فتح العطاءات في الساعة ١١:٣٠ يوم ١٩-١٢-٢٠١٩ في حضور مقدمي العروض أو ممثليهم.

للحصول على الشروط والأحكام التفصيلية، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني www.hajjinfo.org

أو الاتصال على مكتب شؤون حجاج باكستان، جدة، هاتف: 012-6670980

البريد الإلكتروني: dghajjeddah@gmail.com